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Gemeenteraad 
p/a Griffie 
griffie@lelystad.nl 
 
Lelystad, 4 oktober 2017 
 
Beste raad (sleden), 
 
Het afgelopen jaar heb ik al diverse malen gehoord of gelezen over het plan van Dhr. Visscher en zijn 
kinderspeelbadje, vandaag las ik dus weer op omroep Flevoland een stukje over het spetterbadje van Dhr. 
Visscher, hij heeft dat plan een maand uitgesteld om in te brengen omdat hij waarschijnlijk dan de kans op 
succes beter verwacht. 
 
Wat mij verbaasd is dat hij keer op keer dit in de raad brengt en gelukkig u als raad zijnde dit dan weer afblaast 
waarop ik dan denk nu heeft hij toch wel ingezien dat het er niet zal komen maar toch blijft hij het proberen. 
 
Daar is natuurlijk niets mis mee want op zich zien wij daar wel iets in maar wij hebben toch onze bezwaren 
hiertegen: 
 

1. Het kost een hoop geld om zoiets neer te zetten en daar horen wij niks over behalve dan dat het 45.000 
kost op jaarbasis om dat te onderhouden en ook dat is een hoop geld waar wij onze vraagtekens nog bij 
zet omdat wij verwachten dat dat wel een ietsje hoger zal liggen. 
 
Als wij globaal inschatten wat er allemaal moet komen hiervoor, natuurlijk het badje zelf maar 
bijvoorbeeld ook een zuiveringsinstallatie. Een pand voor de beheerder en verkoopruimte. Er zal water en 
elektra aangelegd moeten worden en ga zo maar door schatten wij dat alleen het realiseren hiervan zo’n 
half miljoen kan gaan kosten. Daarbovenop komt dan nog het jaarlijkse onderhoud hiervan. 
 

2. In de afgelopen jaren heeft u als raad ingestemd met forse bezuinigingen op het speeltuinbeleid in de 
wijken en zijn er dus heel wat speelplekken verdwenen. Hoe wilt u als raad, als u hiermee nu instemt, 
dat gaan verkopen aan de burgers. 
 
Al jaren worden er wijkspeelplekken geruimd vanwege de kosten, begrijpelijk in sommige gevallen maar 
dat heeft nogal de nodige problematiek met zich meegebracht. Dat werd allemaal gebracht onder de 
noemer er is geen geld en we moeten bezuinigen. Oké, maar nu wil Dhr. Visscher dus ruim een half 
miljoen gaan uitgeven (volgens onze schatting) om een kinderspeelbadje te realiseren voor een handjevol 
gebruikers? Wij denken dat zoiets moeilijk te verkopen is naar de inwoners. 
 

3. Als dit badje er toch komt dan benadeelt u instelling als de dierenweides en Schateiland. Deze 
stichtingen ontvangen subsidie vanuit de gemeente welke zijn begroot op een inkomen door een 
winkeltje. Voor Schateiland is dat op jaarbasis ongeveer 4 a 5000 € en door de komst van zo’n 
gelegenheid zal het aantal bezoekers voor Schateiland maar zeker ook voor de dierenweide ’s 
teruglopen en zal er dus minder inkomsten zijn uit die winkeltjes omdat mensen daar heen gaan. Dat 
resulteert dus weer in een verhoogde subsidie aanvraag welke wij niet krijgen omdat er een plafond is. 
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Er zijn in Lelystad vast meerdere stichtingen die zich op kindergebied bezighouden met activiteiten maar 
ik lees veel over de dierenweide ‘s en weet natuurlijk veel over Schateiland. 
Over de dierenweide las ik vorig jaar nog een stuk dat zij extra geld kregen omdat zij het plaatje niet rond 
kregen en daar zit Schateiland ook veel mee te kampen. U (tenminste zeker enkele) weten vast van het 
huur probleem van Schateiland contra de gemeente. Schateiland moet jaarlijks huur betalen voor het 
onderkomen wat daar staat, dat stijgt jaarlijks maar de subsidie zakt eerder dan dat dat meestijgt. Wij 
zijn natuurlijk zeker voorstander van het feit dat gemaakte afspraken door een vorig bestuur nagekomen 
moeten worden maar wij zijn ook van mening dat zoiets zeker opengebroken kan worden. Schateiland 
krijgt jaarlijks de top van 8000 € aan subsidie, wij vragen er 11000, dus komen wij er 3000 tekort en dat 
is momenteel bijna de huur. Wij vinden ook dat wij als beheerder door de gemeente zijn aangesteld en 
dat de gemeente dus moet zorgen dat wij die taak kunnen volbrengen op welk vlak dan ook. 
Dat is de reden dat wij recentelijk hebben aangekondigd dat wij geen huur meer betalen. Daarop krijg je 
een gesprek met de betrokken wethouders en hun ambtenaar waarin feitelijk alleen maar gemeld wordt 
dat wij onze afspraken moeten nakomen, maar iets minder geld moeten uitgeven en dat zij ons wel 
willen helpen met de begroting opzetten voor komend jaar. Zijn wij kleine kinderen? 

 
Zowel Schateiland als de dierenweide ‘s hebben hun begroting gebaseerd op een bepaald bedrag aan verkopen 
vanuit het winkeltje, gaat dat badje er nu toch komen zal een deel van de bezoekers daarheen trekken wat ons 
dus minder inkomsten zal gaan opleveren wat dan weer zal resulteren in het tekort komen van gelden waardoor 
een hogere subsidie aanvraag zal volgen. Die krijgen wij dus niet (plafond) en dan rijst de vraag wat dan. 
 
Ondanks het feit dat wij als bestuur het geen slecht plan vinden vragen wij u toch tegen te stemmen en dit plan 
voorlopig in de ijskast te leggen omdat het niet te verkopen is naar uw kiezers (inwoners) gezien alle voorgaande 
bezuinigingen en de kostprijs maar ook omdat dit plan de financiële positie van Schateiland en bijvoorbeeld de 
dierenweide ‘s ondermijnd. 
 
Mocht u dat plan toch ooit willen realiseren dan lijkt het ons verstandiger om zoiets dan niet in het woldpark te 
doen maar toe te voegen aan een bestaand iets zoals bijvoorbeeld Schateiland. Daar is het toezicht al en kan 
met wat inzet worden ingepast. 
 
Daarom zouden wij graag zien dat Schateiland en welke andere instelling dan ook gewoon in de begroting 
worden opgenomen voor een x bedrag waardoor deze voornoemde problematiek in een keer wordt opgelost en 
er een betere werkbare situatie ontstaat en tegelijk de rust terug keert. 
Voor Schateiland zou dat betekenen als de huur wordt afgeschaft er een bedrag van 8000 € voor de komende 
jaren voldoende zou zijn. Dat bedrag samen met de opbrengst oud papier en het winkeltje moet dan voldoende 
zijn om de jaarlijkse kosten op te brengen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het bestuur van Schateiland 
Jan van der Beek 
(voorzitter) 
 


